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این4رفیقفیلمباز
در این گفت وگو لوکاس از کمک های فرانسیس 
کاپولا در سینما به خودش گفت. جورج لوکاس، 
فرانسیس فورد کاپولا، استیون اسپیلبرگ و 
مارتین اسکورسیزی از نسل طلایی هالیوود نو 
هستند که رفاقتی دیرینه با هم دارند و تقریبا 
همگی شان با تماشــای فیلم های کارگردانان 
بزرگ سینما در کودکی به هنر هفتم علاقه مند 
شدند. از میان این 4 نفر امسال کاپولا با پروژه 
جاه طلبانه »مگالوپلیس« در کن2024 حاضر 
بود که فیلمش منتقدان را به 2گروه مخالف و 
موافق تقسیم کرد. اسکورسیزی سال گذشته 
»قاتلان  ماه کامل« را بر پرده داشت و قصد دارد 
تا روزی که سرپاســت فیلم بسازد و خبرهای 
پروژه های جدیدش مدام از راه می رسد. آخرین 
فیلم اســپیلبرگ هم »خانواده فابلمن« نام 
داشت که نوعی خودزندگی نامه این کارگردان 

کهنه کار تلقی شد.

مکث
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 عدم  توازن در متن
تولید و پخش 

از دیگر کارهای انجام شده 
در ســازمان براساس سند 
تحول، جمع شدن گروه های 
تولید و نمایش هر شبکه بود 
و بعدتر تلاش شــد تا بخش 
تولید و پخــش از هم جدا 
شود و در کنار این اقدامات 
»بخش متن« نیز به شــکل 
مجزا کار خود را انجام  دهد. 
قرار است دیگر هیچ متنی تا 
تأیید نشده روی آنتن نرود. 
به نظر می رسد این تصمیم 
بر این اســاس گرفته شده 
که در ســاختار قبلی برنامه 
یا محتوایی بدون متن کامل، 
تصویب شده و حین تولید، 
متن کامل می شد ولی حالا 
ابتدا متن اســت کــه باید 
تصویب شود و بعد به سراغ 

تولید می روند.

پالایش بیش از هزار فیلمنامه
حالا که ایــن بخش ها تفکیک شــده 
و براســاس موضــوع ژانر، ســازمان 
بخش های خود را تعریف کرده است، 
مشــخص شــده که توازنی در میان 
تولیدات، پخــش و حتــی فیلمنامه 
وجود ندارد. سازمانی که بودجه کلانی 
دریافت می کند، هنوز دخل و خرجش 

جور نیست.
در دفتــر فیلمنامه ســیما، انبوهی از 
فیلمنامه های کامل و طرح باقی مانده 
است. مدیرکل دفتر فیلمنامه در این باره 
عنوان می کند: در ابتدای کار به سراغ 
پالایش طرح های از قبل مانده رفتیم 
و ســپس آیین نامه ها را ایجاد کردیم؛ 
ســامانه ای هم در اپلیکیشن بله برای 
تعامل با فیلمســازان، ایجــاد کردیم. 
در مرحله پالایــش، ۱۷۶۹فیلمنامه 
معطل مانده از گذشــته و تعدادی کار 
جدید را بررســی کردیم، ۳۸۴طرح را 
پذیرفته ایم و ۱۳۶طرح نیز مجوز عقد 

قرارداد گرفته اند.

ورود 7 سریال به چرخه تولید
این نکتــه وجود دارد که همیــن ۱۳۶طرح چه 
زمان و با چه بودجه ای به تولید خواهند رسید؟ 
سال گذشــته حســین اســدی زاده، مدیرکل 
دفتر فیلمنامه صدا و ســیما عنــوان کرده بود 
که ۱۴۳فیلمنامه در مراحــل پایانی و یا قرارداد 
پیش تولید هســتند. به نظر می رســد از بهمن 
سال گذشته، ۷سریال دیگر به چرخه پیش تولید 
یا تولید رســیده که حــالا تعــداد فیلمنامه ها 

۱۳۶عنوان ذکر شده است.

 رقابت پلتفرم ها 
با سریال های تلویزیون

بســیاری معتقدند که بــا فعالیت 
تقریبــا 500ســکوی نمایــش و 
گســتردگی اســتفاده از فضــای 
مجازی، تولیــد و هزینه کرد برای 
تولید ســریال های تلویزیونی دیگر 
فایده ای نــدارد. زمانــی که بخش 
کوتاهی از یک  سریال با وایرال شدن 
۸0میلیون بیننــده دارد، اما همان 
سریال از تلویزیون در جذب بیننده 
توفیقی ندارد، چرا باید هزینه های 
هنگفتی برای سریال های تلویزیونی 
داده شــود!؟ ســعید الهی یکی از 
تهیه کنندگان سینما اظهار کرده: در 
دوره ای هستیم که پلتفرم ها حرف 
اول را می زنند و فیلم ها در2دقیقه 
پیام را به مخاطب می رسانند. اساسا 
پرداختن به سریال های تلویزیونی 
که زیر20درصــد بیننــده دارند، 
بی فایده است؛ باید مدیران سازمان، 

فکری برای آن کنند.

خرج هایی که روی دست 
مدیران سازمان ماند

با وجــود بودجــه ای که 
تلویزیــون دارد، ایــن 
بودجه هیــچ گاه به بخش 
تولید سریال ها نمی رسد؛ 
در  کــه  ســریال هایی 
مدیریت های قبلی تأکید 
می شــد تا در آپارتمان ها 
ســاخته شــود تا هزینه 
زیادی روی دست عوامل 
تلویزیون نگذارد. در حال 
حاضر تولید رئالیتی شــو 
و برنامه هــای ترکیبــی 
در تلویزیــون نســبت به 
سریال ها خرج کمی دارد 
و به نظر می رســد مدیران 
سازمان ترجیح می دهند 
به جای تولیدات نمایشی، 
بیشتر برنامه های ترکیبی 
و مسابقه بســازند و روی 

آنتن بفرستند.

پرونده باز فیلمنامه های تولید نشده
سازمان بودجه ای برای تولید سریال ها دارد؟

 حرف های جالب جورج لوکاس 
درباره وضعیت سینما در سال های آینده

فیلم ها تکراری شده اند
جورج لوکاس، خالق »جنگ ستارگان« که در سال۱۹۷۷ با 
ساخت نخستین قسمت این فرنچایز محبوب به جایگاهی 
افسانه ای در عالم فیلمســازی رسید، در جشنواره فیلم کن 
امســال نخل طلای افتخاری را از دســت دوست و همکار 
قدیمی اش، فرانســیس فــورد کاپولا، کارگردان ســه گانه 
»پدرخوانده« گرفت. لوکاس در تمام دوران کاری اش که از 
سال۱۹۷۱ آغاز شده و تا امروز ادامه داشته، تنها کارگردانی 
۶ فیلم را تقبل کرده؛ ۴فیلم از فرنچایز »جنگ ستارگان« و 
2 فیلم »THX 1138« و »گرافیتی آمریکایی«. البته لوکاس 
به عنوان تهیه کننده اجرایی یا نویســنده طی ســال ها در 
پروژه های مختلفی حضور داشته و به ساخت فیلم هایی که 
به آنها علاقه مند بوده مثل »کاگه موشا« به کارگردانی آکیرا 
کوروساوا یا فرنچایز مشــهور دوست و هم قطارش، استیون 
اسپیلبرگ، یعنی »ایندیانا جونز« یاری رسانده است. حالا 
او در ۸0سالگی فکرهای زیادی درباره وضعیت فعلی سینما 

و آینده اش دارد.

مثل همین حالا
او که در جشنواره کن امســال در گفت وگویی شرکت کرده 
بود دربــاره وضعیت فعلی ســینما حرف هــای جالبی زد. 
وقتی از او پرسیده شد ســینما ۱0سال دیگر در چه وضعی 
خواهد بود. گفت: »مثل وضعی کــه همین الان دارد. وضع 
موجود از این قرار اســت که کســی نمی داند باید چه کرد، 
مخصوصا در پلتفرم های پخش آنلاین این وضع بیشــتر از 
فیلم های سینمایی صادق است، اما در فیلم های سینمایی 
هم وضع همین است. داستان هایی که گفته می شود همان 
داستان های قدیمی است. می گویند بیایید دنباله این فیلم 
را بســازیم یا بیایید نســخه دیگری از این فیلم را بسازیم. 
فقط فیلم ها نیستند که چنین وضعی دارند، بلکه تقریبا در 

هیچ چیز ایده اصیلی پیدا نمی شود.«
او در ادامه افزود: »فضا این جوری است که من یک فیلم خوب 
دیده ام، بیایید چیزی عین آن بسازیم. این شیوه ای است که 
فیلم ها فروخته می شود. اگر بروی و بگویی من چیزی دارم 
که قبلا شبیه اش را هرگز ندیده ای و به مخیله ات هم خطور 
نمی کند، خیلی بعید اســت که بتوانی برای ساخت فیلم به 

توافق برسی.«

تسلیم شدن
»جنگ ستارگان« احتمالا ارزشمندترین دارایی ای است که 
دائما بر تعداد اسپین آف ها و دنباله هایش افزوده می شود، اما 
لوکاس به رغم اینکه فکرهای زیادی درباره سینمای امروز و 
آینده اش در ســر دارد، برای مدتی نسبتا طولانی خیلی در 
این فرنچایز علمی تخیلی توقف ناپذیر دخیل نبوده است. او 
امپراتوری »لوکاس فیلم« را در سال20۱2 به مبلغ ۴میلیارد 
دلار به کمپانی دیزنی فروخت و با فیلم ها، بازی ها، برنامه ها 
و اســپین آف هایی که در جیب دارد، »جنگ ستارگان« به 

هیولایی کاملا متفاوت از چیزی که بوده بدل شده است.
به اعتقاد لوکاس، خوب یا بد دنیای »جنگ ستارگان« تحت 
هدایت دیزنی به سمت و ســویی کاملا متفاوت سوق داده 
شــده. لوکاس در این گفت وگو در این باره گفت: »من تنها 
کسی بودم که واقعا می دانست »جنگ ستارگان« چه بود... 
کسی که خیلی خوب این دنیا را می شناخت چون این دنیا 
ظرایف و پیچیدگی های زیادی را در خود جای داده اســت. 
برای مثال »نیرو«؛ کسی »نیرو« را نمی فهمید. بعد از اینکه 
من کمپانی ام را فروختم و آنها شروع به ساخت قسمت های 
جدید کردند، ایده های بسیاری که در فیلم های اصلی وجود 
داشت، نادیده گرفته شد. اما همین است که هست. شما وا 

می دهید و تسلیم می شوید.«

هالیوودکوتاه تر  از گزارش

رخداد

پلتفرم

 درخشش فیلم ایرانی 
در جشنواره قهرمان روسیه 

فیلم »میان صخره ها« به نویســندگی و کارگردانی مختار 
عبداللهی موفق به کسب ۳ جایزه از جشنواره فیلم کودک و 
نوجوان »قهرمان« در کشور روسیه شد. فیلم میان صخره ها 
به تهیه کنندگی محمد احمدی، جایزه بزرگ جشــنواره، 
جایــزه بهترین فیلم از نــگاه تماشــاگران و دیپلم افتخار 
بهترین بازیگــر کودک )آندیا یحیی پــور( را دریافت کرد. 
جشنواره فیلم کودک و نوجوان قهرمان   از ۳۱ اردیبهشت 
تا ۴ خرداد در شهر کراسنویارسک روسیه برگزار شد. میان 
صخره ها نخســتین تجربه عبداللهی در تولیــد فیلم بلند 
محسوب می شــود و پیش از این در جشنواره های مختلف 
بین المللــی داکا، کرالای هند، باف ســوید، کودک لاکنو، 
ســئول کره جنوبی، تورنتو کانادا، ولز انگلستان و... نمایش 
داده شده و جایزه ویژه داوران و پروانه زرین بهترین بازیگر 
کودک را از سی و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم کودک 
و نوجوان اصفهان و جوایز بهترین فیلم و بهترین بازیگر را 
از هجدهمین جشنواره بین   المللی درون خانوادگی روسیه 

دریافت کرده است.

  با مدیر هتاک پلتفرم 
برخورد کنید 

انجمن تهیه کنندگان مستقل سینمای ایران طی نامه ای 
سرگشاده از شورای صیانت خانه سینما خواست در پاسخ 

به توهین مدیر پلتفرم نماوا تعلل نکند. 
در متن نامه انجمن تهیه کنندگان مستقل سینمای ایران 
خطاب به شــورای صیانت خانه سینما آمده است:»بیش 
از یک ماه از توهین و هتک حرمت یکی از مدیران پلتفرم 
نماوا به جامعه سینمایی می گذرد، توهین هایی که موجب 
تشــویش اذهان عمومی و واکنش های گســترده منفی 
خانواده سینما شــد. هیأت مدیره خانه سینما هم اعلام 
کرد بررسی این موضوع به شــورای صیانت ارجاع شده، 
اما با وجود گذشــت بیش از یک ماه هیچ خبر و گزارشی 
درخصوص بررســی و نتیجه آن اعلام نشده است.انجمن 
تهیه کنندگان مســتقل با توجه به درخواست های تعداد 
زیادی از اعضای خود مصرانه پیگیر نتیجه و اعلام نظر و 
حکم شورای صیانت است و از شورای صیانت توقع دارد با 
قید فوریت به توهین های صورت گرفته به 2صنف اصلی 
تهیه کنندگان و بازیگران رسیدگی کند تا امکان هرگونه 
توهین به هنرمنــدان و ایجاد فضاســازی برای تخریب 
سینمای ایران سلب شود. انجمن تهیه کنندگان مستقل 
یادآور می شود درصورت عدم واکنش شورای صیانت خانه 
سینما، هیأت مدیره این انجمن راسا اقدامات لازم را انجام 

خواهد داد.«

 بازیگر آمریکایی کشته شد 
جانــی واکتــور، بازیگر »بیمارســتان 
عمومی« در ماجرای سرقت از اتومبیلش 
در لس آنجلــس گلوله خورد و کشــته 
شــد.به گزارش مهر به نقل از هالیوود 
ریپورتر، خانواده جانــی واکتور گفتند 
که بازیگر سریال بیمارستان عمومی، صبح شنبه، در جریان 
تلاش مشکوک به ســرقت در مرکز شهر لس آنجلس مورد 
اصابت گلوله قرار گرفت و کشته شد. او ۳۷ سال داشت. اداره 
پلیس لس آنجلس گفت که افســران حوالی ساعت ۳:25 
بامداد شــنبه به صحنه جرمی فراخوانده شدند که در آنجا 
مردی را یافتند که با شلیک گلوله به شدت مجروح شده بود. 
به گفته مقامات، این مرد واکتور بود که پس از روبه رو شدن 
با ۳ مرد که قصد سرقت از وسیله نقلیه اش را داشتند، هدف 

گلوله قرار گرفت. 
او به بیمارستان منتقل شد و آنجا جان باخت. به گفته پلیس، 
مظنونان با خودرو از محل متواری شدند و تحقیقات در این 
زمینه ادامه دارد. مدیر این بازیگر از وی به عنوان یک بازیگر و 
دوستی شگفت انگیز یاد کرد که سخاوت، فداکاری، انضباط، 
همدلی و استقامتی غیرقابل مقایسه در وجودش داشت و 
یک ورزشکار حرفه ای هم بود. واکتور نقش براندو کوربین 
را در بیمارستان عمومی از سال 2020 تا 2022 بازی کرد و 
در ۱۶۴ قسمت از این سریال طولانی ظاهر شد. این بازیگر 
نخستین بار با سریال درام »همسران ارتش« در سال 200۷ 
در تلویزیون دیده شــد و ســال 20۱۳ در درام فراطبیعی 
»سیبریا« که یک فصل پخش شــد، بازی کرد. وی بازیگر 
ده ها فیلم و سریال بود که »وست ورلد«، »مامور ایکس«، 
»پادشاهی حیوانات«، »روز تعلیم« و »ذهن های جنایتکار« 

ازجمله آنها هستند.

هنرمند تکنیسین فقط به فکر مشتری است 
محمدصادق کوشکی، عضو هیأت علمی دانشــگاه تهران: وقتی هنرمند بدل به تکنیسین می شود طبیعتاً 
مانند کاسب عمل می کند و دنبال بازار اســت. این فرد به این فکر نمی کند که با ساخت اثرش موجب تنزل 

جامعه می شود یا ارتقای آن. این افراد به هر قیمتی دنبال مشتری هستند.٫ سینما پرس

افتتاح ۲ سالن جدید در تهرانپارس
محمدرضا فرجی، مدیرکل دفتر توسعه زیرساخت و فناوری های سینمایی: کمیسیون رسیدگی ماده ۸ آیین نامه 
ایجاد، ســاماندهی و نظــارت بر ســالن های نمایش فیلم، پــس از بازدید از مجتمــع تجاری، فرهنگــی روتانو با 

مالکیت بخش خصوصی، واقع در منطقه تهرانپارس، با ایجاد ۲ سالن در این مجتمع موافقت کرد.٫ مهر 

صفحه آرا: محمدرضا محمدی تاش

ناصر احدی

با آمــدن پیمــان جبلی به ســازمان 
صداوسیما، این مدیر که در شبکه پرس 
تی وی و همچنین ســال های ســال در 
معاونت سیاســی حضور داشته، بنا را بر 
کوچک سازی  و چابک ســازی  سازمان 
گذاشته و نخستین اقدام کاری اش، بخش 

خبری بود. 
بعدتر وی چند شــبکه را تعطیل کرد که 
البته این شبکه ها حضورشان در میان انبوه 
شبکه های سیما و رادیو تأثیری نداشت. اما 
آنچه جبلی با آن روبه رو شد، حجم بالای 

تولیدات نمایشی بود. 
ســریال هایی که قبــل از آمدنش کلید 
خورده و برخی نیز در نیمه راه تولید قرار 
 داشتند. در کنار تولیدات نمایشی 2سریال 
الف ویژه سازمان هم با بودجه کلان به وی 
سپرده شــد. جبلی طی همین چند سال 
تلاش کرد تا بتواند ردیف بودجه مجزایی 

برای این سریال ها بگیرد.

فهیمه پناه آذرگزارش
روزنامه نگار

دیروز در 2 مراسم اهالی فرهنگ و هنر به 
شهید آیت الله رئیسی ادای دین کردند. 
مراسم اول در تالار وحدت برگزار شد که 
متولی اش وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
بود و میزبان مراســم دوم که با حضور 
هنرمندان رادیو و تلویزیون و در سالن 
همایش های صدا و سیما برگزار شد، صدا 

و سیما بود. 

مراسم نکوداشت شهید جمهور و همراهانش 
با حضور جمعــی از خانواده معزز شــهدا، 
هنرمندان و مدیران صداوســیما در سالن 
خورشــید مرکز همایش هــای بین المللی 

صداوسیما برگزار شد.
این مراسم با شعرخوانی سیدعلی موسوی 
گرمارودی آغاز شــد. در ادامــه برخی از 
خبرنگاران به بیان خاطراتی از رئیس جمهور 

پرداختند.
در این مراســم جواد قارایی، مستندساز 
درباره نگاه رئیس جمهور شــهید به رونق 
گردشــگری و راهکارهــای او در مقابله با 

ایران هراسی به ارائه مطالبی پرداخت.
حسن شمشــادی، خبرنگار پیشکسوت 
در این مراسم خاطره ای از شهید رئیسی در 
زمانی که دادستان کل کشور بود بیان کرد و 
گفت: »تأثیر یک گزارش شما درباره سوریه 

از ده ها خطابه ما بیشتر بود.« شهید رئیسی 
عاشق سردار سلیمانی بود و در نهایت به او 

پیوست.
مهدی مهدی قلی، مجــری تلویزیون 
نیز با بیــان اینکه توفیق داشــتم ۷مرتبه 
گفت وگوی زنده و مفصل با شهید جمهور 
در مســئولیت های مختلف شــان داشته 
باشــم، گفت: خاطرات بســیاری دارم اما 
مایلم یک خداقوت به همکاران رسانه ملی 
بگویم که بعد از انتخابات مجلس و روزهای 
پرکار ایام عید نوروز و  ماه مبارک رمضان، 
حــالا باید با جدیــت وارد امــر انتخابات 

ریاست جمهوری شوند.

ادای دین اهالی فرهنگ و هنر به شهید جمهور

تولیدات
نمایشیکهدیده

نمیشوند
در حالی تلویزیون در تلاش است 
تا 136فیلمنامه تولیدات نمایشی 

خود را روی آنتن ببرد که بسیاری از 
این سریال ها کیفیت لازم را ندارند و 

نمی توان انکار کرد که برخی از 
سریال ها حتی زیر20درصد 

بیننده دارند

یکی از فیلمنامه های تلویزیون که سرگذشت شگفت انگیزی دارد، »سرزمین مادری« است که از دهه۷0 نگارش آن شروع شد. بیش از 2دهه نگارش سریال طول کشید و 
درنهایت 2بار هم نام فیلمنامه تغییر کرد؛ سرنوشتی که بسیاری از فیلمنامه های سازمان صداوسیما دچارش هستند.

انبوهآثاراقتباسیکهقراراستتولیدشود

علاوه بر فیلمنامه هایی که در بخش فیلمنامه ســیما وجود مکث
دارد، بخشی هم به اقتباس تعلق دارد و مدیر بخش فیلمنامه 
می گوید: 21اثر اقتباسی در دستور کار است که می توان به 
»ســرباز کوچک امام)ره(« خاطرات مهدی طحانیان که در 

13سالگی اســیر زندان های بعثی شد؛ »عبدالله« با روایت 
زندگی عبدالله والی، »پردیســان«، »عزیز بن عبدالعزیز«، 
»روزهای سارایوو« درباره زندگی 3شهید بوسنی، »عفیف« 
درباره چند اینفلوئنسر یا همان شاخ اینستاگرامی و »قهوه 

با بوی باروت« یک کمدی جنگی اشاره کرد، فیلمنامه هایی 
که مشخص نیســت با چه بودجه و چه زمانی تولید و روانه 
آنتن می شوند و آیا عمر مدیریتی پیمان جبلی به تولید این 

مجموعه ها نبود.

مراسم نکوداشت شهید رئیسی در تالار وحدت و  مرکز همایش های صداوسیما برگزار شد

ازحاتمیکیاتاافخمی
در مراسم برگزار شده در مرکز همایش ها افرادی چون ابراهیم حاتمی کیا، 
مسعود ده نمکی، انسیه شاه حسینی، علیرضا جاویدنیا، محمدرضا شفیعی، 
احمد نجفی، محمدرضا ورزی، مهران رجبی، علی مسعودی، صفا آقاجانی، 
بیوک میرزایی، ناهید مسلمی، داود نماینده، نجم الدین شریعتی، میرطاهر 

مظلومی، رامین پورایمان، اردشیر منظم و... حضور داشتند.

 اهالی فرهنگ و هنر 
از شهید جمهور گفتند

مراســم یادبود خادم فرهنگ شهید آیت الله 
رئیسی به میزبانی اهالی فرهنگ، هنر و رسانه با 
اجرای رسالت بوذری و با حضور وزیر فرهنگ، 
مدیران هنری و جمعــی از هنرمندان برگزار 

شد.
داریوش ارجمنــد )بازیگر پیشکســوت( در 
سخنانی گفت: عرض تســلیت به مردم ایران 
و جهان دارم؛ چون او فقط رئیس جمهور ایران 
نبود بلکه نیمی از سیاســت جهان را بر عهده 
داشــت. او در ســفری که به نیویورک داشت 
نیمی از اروپا را هم بــا خود همراه کرد. مردی 
تکرارنشدنی بود و امام رضا)ع( بهشت را به او 
تقدیم کرد. چنین مردی کم پیدا می شــود؛ 
بزرگ مردی که رئیس جمهور ما بود و ما همه با 
عشق به او رأی دادیم.چه حیف که ایشان زود از 
میان ما رفت و چه زیبا و باشکوه رفت! هیچ گاه 
رئیس جمهوری نداشتیم که عبای او تا زانو گِلی 

باشد، در سیل راه برود و مردم را تنها نگذارد.
بهروز افخمی )کارگردان ســینما( هم گفت: 
آقای رئیسی آدم صاف و صادقی بود و می شد 
به او اعتماد کــرد؛ حتی اگر بــه دولت او نقد 
فراوان و به خصوص در حوزه اقتصادی وارد بود. 
به نظرم ایشان بهتر از این عاقبت نمی توانست، 

داشته باشد.
رضا مهدوی )هنرمند و پژوهشگر موسیقی( 
نیز گفت: امیدوارم در این 50روز که می گذرد، 
شرایط انتخاب شــخصیت شایسته ای فراهم 
شود. ما اهالی موسیقی می دانیم که در دولت 
آقای رئیسی  ســند موســیقی تصویب شد. 
موســیقی قانونمندتر شــده و همه را مکلف 
می کند که با یک روش صحیح و مشــخص با 

موسیقی رفتار کنند.
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